
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 
zo dňa 09.11.2011 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 16:50 h. v miestnosti č. 107/2 v budove  
Primaciálneho paláca. 
 
Prítomní:  Mgr. Jozef Uhler, Ing. Jarmila Tvrdá, JUDr. Ivo Nesrovnal,  
                                   Ing. Martin Borguľa, Jozef Drahovský 
                                     
 
Ospravedlnili sa: Ing. Katarína Augustinič, plk. Ing. Ivan Lechner, Radovan Jenčík  
  
Neprítomní:    - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Prítomných oboznámil  
s programom rokovania. 
 
 
Program rokovania: 
 
1.  Kontrola záznamu z rokovania komisie dopravy a inf. systémov zo dňa 12.10.2011. 
2.  Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o dani za užívanie   
     verejného priestranstva. 
3.  Návrh rozpočtu kapitálových výdavkov GIB na roky 2012-2014. 
4.  Bratislavská integrovaná doprava – rozpočet 2012. 
5.  Rôzne. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 5            za: 5          proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu zo dňa 14.09.2011 
  
K záznamom z rokovaní komisie zo dňa 12.10.2011neboli žiadne pripomienky. 
 
 
K bodu 2 
Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o dani za užívanie 
verejného priestranstva. 

 
Materiál uviedol Ing. Peter Michalička, vedúci oddelenia miestnych daní a poplatkov. Po 
skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia. 

 
 
 
 
 



Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov  
 
berie na vedomie 

 
ústnu informáciu Ing. Petra Michaličku o stave prípravy materiálu „Návrh všeobecne 
záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o dani za užívanie verejného 
priestranstva“. 
 
  
Hlasovanie:     prítomní: 5           za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 

 
 
K bodu 3 
Návrh rozpočtu kapitálových výdavkov GIB na roky 2012-2014. 
 

Materiál uviedla Ing. Dana Zálešáková, poverená vedením organizácie GIB. Po 
skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia. 
 
Uznesenie: 
 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Návrh rozpočtu kapitálových výdavkov GIB na roky 2012 - 2014“. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 5          za: 5          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 

 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Bratislavská integrovaná doprava – rozpočet 2012. 
 
 

Materiál uviedli  Ing. Marian Rovenský, predseda predstavenstva spoločnosti BID, 
a.s., Ing. Miroslav Matúšek, generálny riaditeľ spoločnosti BID, a.s. a JUDr. Daniela 
Šurinová, členka predstavenstva spoločnosti BID, a.s..  Po odbornej diskusii bolo hlasované o 
nasledovnom znení uznesenia. 
 
 
 
 
 



Stanovisko: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po prerokovaní  
 
berie na vedomie 

 
predložený materiál „Bratislavská integrovaná doprava – rozpočet 2012.“ 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 4         za: 4          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Stanovisko bolo prijaté. 
 
 
 
K bodu 5 
Rôzne  
 
 
Jozef Drahovský oboznámil prítomných členov komisie o postupe riešenia dopravnej 
situácie na Pribinovej ulici pred budovou Ministerstva vnútra a komplexom Eurovea. 
 
 
 
 
 

Mgr. Jozef Uhler, v.r. 
             predseda komisie 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
             tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 09.11.2011                                         
 


